
Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2019-04-10 
 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet. 

 

§ 2 Mötets justerare 

 Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Tomas Scott. 

 

§ 3 Pär och Emelie berättade om första mötet med High Five. Stort, men viktigt 

arbete. Resultatet av detta arbete kan vara något som ska vara en del i framtida 

spelarkontrakt. Styrelsen diskuterade om varje lag ska ha en High Five ansvarig. 

 Emelie och Susann på SISU ska jobba vidare med material från det första High 

Five mötet. Jenny hjälper till att göra ett google forms dokument som Emelie 

behöver använda för att göra en lite undersökning. Förslag också på att denna 

undersökning ska göras i hela föreningen. 

 

§ 4 Förslag att vi inför nästa säsong har ett stort föräldramöte för samtliga 

ungdomslag. På ett sådant möte skulle man sedan kunna samla föräldrarna lagvis 

där de får utse personer på samtliga roller som ett lag behöver, t ex tränare, 

lagledare, kassör, high five-ansvarig, tättansvarig osv. 

 

§ 5 Kickoff i augusti som vi haft de sista två åren bör planeras in så att datum kan 

meddelas till lagen. Pär kollar med kommunen om att ev boka in Sporthallen för 

denna helg. 

 

§ 6 Beslut om att fortsätta med Stadium som leverantör av kläder samt att vi 

fortsätter med Nike kläder. Pär återkopplar till Stadium om detta samt om att få 

till ett avtal också med Salming på innebandyutrustning. Nya matchställ ska 

köpas in till herr- och damlaget. 

  

§ 7 Medlemsavgifter och träningsavgifter blir samma även nästa säsong. 

 Vi gick igenom upplägg med säsongskort och olika jobb. 

 Säsongskort 500 kr 

Entré 50 kr 

Entré utvecklingslag 20 kr 

Medlemsavgift 200 kr 

A-lag träningsavgift 2600 kr 

Krav på A-laget är att sälja 1 säsongskort var 

Kända föreningsjobb: 

Inventering Coop 

Östersunds Cupen 

Försäljning New Body 

ICA Maxi, packa matkassar 

 

Vi använder samma sponsorpaket som förra säsongen. 

Om en seniorspelare drar in en sponsor går upp till 40% av nettot till den 

enskilde som avräknas från träningsavgiften. 

I ungdomslagen så går del av sponsorintäkten till lagkassan. Den delen är 

detsamma som bestämdes förra säsongen; 



 

JiB-vän 1000 kr 

Sarg-kompis 2000 kr 

Matchvärd 5000 kr 

Huvudsponsor 20 – 35 % av värdet 

 

§ 8 Ett avtal gällande Östersundscupen bör skrivas med Peter Boije.  

 Östersundscupen kommer att vara helgen v 44. 

 

§ 9 Beslut att reseersättning ska utgå till senior- och utvecklingslagen. 

 

§ 10 Tränarlöner ska tas med i budgeten.  

 

§ 11 Fikaförsäljning på herrlagets matcher ska fortsätta att skötas av ungdomslagen. 

Om vi får till att dam och herrmatcherna är efter varandra så är fikat löst även 

för damlaget på dessa matcher. 

 

§ 12 Damlaget har planerat att vara med i Scandic Cup, Umeå, i början av september. 

 Beslut att seniorlagen får 15.000 kr vardera att själva fördela till cuper man vill 

åka på. 

 

§ 13 Datum för årsmöte fastställdes till 18 augusti. 

 

§ 14 Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

 

________________________________ _______________________________ 

Ordförande, Pär Malmrot Mötets sekreterare, Malin Flodin 

 

________________________________ ________________________________ 

Mötets justerare, Tomas Scott Mötets justerare, Jenny Wallin 


